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Protokół 

z obrad połączonych komisji wspólnych Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

z dnia 28 kwietnia 2015 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 13.00 

Zakończenie obrad – godz. 14.00 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Leszczyński 

W posiedzeniu ponadto uczestniczył Wójt Gminy Błażej Konkol oraz Agata Chmielewska Kierownik 

Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności poinformował, że cały skład komisji jest obecny. 

Ustawowy skład połączonych komisji  wspólnej Rady Gminy wynosi 15 Radnych. 

Listy obecności, radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

I. Omówienie materiałów sesyjnych. 

Przewodniczący Rady Gminy  przedstawił proponowany porządek sesji: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015- referuje  

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 - 

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości 

lokalowych od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej- referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy;   

6. Podjęcie uchwały zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Czerniewo na terenie gminy Trąbki Wielkie- referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy skweru we wsi Trąbki Wielkie -  referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Interpelacje i zapytania radnych; 

9. Wystąpienia sołtysów; 

10. Wolne wnioski.   

 

Kolejno, z uwagi na przybyłego pracownika Biura Urbanistycznego Panią W. Lagunę   

przystąpił do omówienia pkt. 6 proponowanego porządku obrad sesji. 

Pani W. Laguna  pracownik  Biura Urbanistycznego omówiła zmianę planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Czerniewa na terenie gminy Trąbki Wielkie. Poinformowała 

że plan jest zmieniany na wniosek właściciela terenu i dotyczy zmiany części usługowej na 

część mieszkalną z możliwością usługową.  

Wiceprzewodniczący rady Gminy J. Sroka – spytał, czy plan czyni koszty dla gminy. 

Pani W. Laguna – poinformowała, że od strony infrastruktury nie ma żadnych zmian, 

właściciele sami uzbrajają tereny. Gmina nie poniesie kosztów budowy infrastruktury 

technicznej.  

Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie szczegółów zapisanych w planie tj. wyglądu dachu, 

koloru budynków itp. Wiceprzewodniczący Rady Gminy J. Sroka – stwierdził, że odkąd 

pamiętam, to plany zagospodarowania przestrzennego są planami sztywnymi. Spytał, czy nie 

można tak zaplanować planu, żeby w wyjątkowych przypadkach były odczytywane one 

elastyczniej. 

Pani W. Laguna – ma odmienne zdanie w tym zakresie. Propozycja jest, aby jeden deweloper 

budował dane osiedle, aby były one jednakowe. W dalszej wypowiedzi stwierdziła, że przyjęcie 

przez radę planu będzie jedynie generowało z gminy koszty takiego typu jak, dojazd śmieciarki, 

odśnieżanie drogi. Natomiast całą infrastrukturę wnioskodawcy będą robić sami. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy J. Sroka –  spytał, czy gmina doprowadza sieć tylko do 

granic, czy w głąb. 

Pani W. Laguna – poinformowała, że Gmina doprowadza tylko do granicy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  podziękował za jasne i precyzyjne przedstawienie informacji. 

 

Radna A. Stosio – złożyła wniosek formalny o zdjęcie z projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu gminy w Dziale 801 Oświata i wychowanie : 
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 punktu 2 - Dla zadania „ Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich”  

zwiększa się plan o kwotę 50 000,00 zł. w celu zabezpieczenia środków  na 

wynagrodzenia inspektorów nadzoru inwestorskiego.  

 punktu 4 - zwiększenie budżetu Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich  o kwotę 

23300,00 zł. celem dokonania zakupu szafek szatniowych, szafki wózkowej na laptopy, 

rolet antywłamaniowych  

- do momentu dokonania wizji lokalnej Rady Gminy wraz z Wójtem Gminy placówek 

oświatowych w: Trąbkach Wielkich, Sobowidzu i Kłodawie. Radna stwierdziła, że dopiero po 

głębokiej analizie warunków  w poszczególnych placówkach oświatowych Rada będzie mogła 

podjąć wiążące decyzje  co do przyszłych działań remontowych, modernizacyjnych,  

planowanej rozbudowy Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich, czy budowy hali 

gimnastycznej w Kłodawie. Wnosi do  Przewodniczącego Rady Gminy o wyznaczenie jak 

najwcześniejszego terminu przeprowadzenia wizytacji w/w placówek oświatowych.   

Uzasadniła swój wniosek:  

1. Rada Gminy nie została zapoznana z uchwałą Rady Gminy Trąbki Wielkie nr  53 z dnia 8 lipca 

2013r. w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

i gimnazjum prowadzonych przez gminę Trąbki Wielkie; 

2. Rada Gminy nie została zapoznana jak wygląda ilość uczniów w Szkole Podstawowej w 

Trąbkach Wielkich – za rok, dwa, trzy, cztery lata bez uczniów z Kleszczewa; 

Wywiązała się dyskusja. 

 Radny Adam Zarzycki przerwał dyskusję i stwierdził, że jest złożony formalny wniosek o to, 

aby Radni dokonali wizytacji placówek oświatowych celem ocenienia panujących warunkach 

w szkołach w Trąbkach Wielkich, Kłodawie i Sobowidzu. Stwierdził, że dyskusja jest zbędna. 

Radna M. Łabędzka – stwierdziła, że temat jest zamknięty, na ten temat Rada już nie raz 

rozmawiała i przeprowadzała wizje lokalne w tych placówkach oświatowych i zna panujące w 

tych placówkach warunki. Rozumie wątpliwości Radnej Anny Stosio -  Szkoła Podstawowa w 

Trąbkach Wielkich musi być rozbudowana. Zaznaczyła, że każdy z radnych po wizytacji w 

placówkach oświatowych wie, że inne szkoły również potrzebują środków na inwestycje, ale 

należy to robić stopniowo. Jeżeli w przyszłości zmieni się coś w oświacie, to po rozbudowie 

budynku szkoły podstawowej w Trąbkach Wielkich nic się nie zmarnuje, Gmina ma mały zasób 

mieszkaniowy a zyskamy sześć klas. 

Radna A. Stosio – powróciła do swoich wątpliwości pytając, czy nie warto się zastanowić, 

przeanalizować, czy nie warto budować nowej szkoły w Trąbkach Wielkich. 
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Wywiązała się dyskusja na powyższy temat z której wynikło, że na chwilę obecną nie stać 

Gminę na budowę nowego budynku szkoły. 

 

Przewodniczący Rady Gminy proponuje, po sesji zostaną wszyscy radni i spróbujemy z 

tematem szkoły się zmierzyć. 

Radny Adam Zarzycki – nie chodzi o budowę, ale o to, aby radni jeszcze raz zobaczyli to-  na 

taką budowę nie ma Gmina środków. Proponuje,  aby przejść, zobaczyć i jeszcze raz się 

zastanowić. 

Przewodniczący Rady Gminy prosi, aby skupić się na razie tylko na SP Trąbki Wielkie a nie na 

innych placówkach oświatowych. Proponuje, aby po sesji pozostać i jeszcze raz porozmawiać 

na temat szkoły. 

Radny Jan Selka – jest złożony formalny wniosek i proszę o przegłosowanie tego na komisji. 

Kto jest za wykreśleniem podpunktu 2 i 4  uchwały w sprawie zmian budżetu gminy. 

Dyskusja w sprawie przebytego posiedzenie komisji KOSiZ byli rodzice rozmawialiśmy z 

nimi. 

Wójt Gminy – zwrócił się do radnych z zapytaniem o propozycje w tym temacie - jeżeli jest 

inny wniosek, to co w zamian. Prosi o udzielenie krótkiej i na temat odpowiedzi. Zaznaczył, że  

jeżeli będą inne podjęte decyzje to ktoś będzie musiał za to wziąć odpowiedzialność. 

Odpowiedzialność bierze Wójt i Dyrektor szkoły. Osobiście nie jestem szczęśliwy, że musi 

znaleźć środki na rozbudowę tej szkoły. Stwierdził, że jeżeli Gmina pójdzie w kierunku  

inwestycji wielomilionowych, to wstrzyma na kilka lat inwestycje w innych miejscowościach. 

Radny J Sroka – po sesji możemy zostać, aby przedyskutować ten temat, zawsze możemy to 

zmienić. 

Radna A. Stosio  chciałabym zobaczyć protokół z poprzedniej komisji KOSiZ że taka decyzja 

została podjęta. 

Radny M. Płotka – proponuje zostawić ten program nie burząc go a środki możemy zawsze 

zmienić. 

 

Kolejno przystąpiono do omówienia kolejnych punktów z porządku obrad.  

 

W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości lokalowych od Polskich Kolei 

Państwowych Spółki Akcyjnej Wójt Gminy poinformował, że Gmina przyjęła zasadę, że zanim 

przejmie lokal, to podpisujemy umowę z najemcami lokali, którzy wpłacają 10% wartości 

lokalu. Następnie przejmujemy i sprzedajemy ten lokal. W tej sytuacji sprawa wygląda trochę 
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inaczej z tego względu, że za przejęcie lokali Gmina otrzymała w zamian umowę najmu nie 

zasiedlonego lokalu PKP.  

Kolejno w sprawie uchwały dotyczącej  zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Czerniewo na terenie gminy Trąbki Wielkie wójt 

poinformował, że zmiana dotyczy zamiany części usługowej na część  mieszkalną z 

możliwością usług. Plan został zmieniony na wniosek właścicieli. Gmina nie poniesie kosztów 

budowy infrastruktury technicznej.  

W sprawie potrzeby nadania nazwy skweru we wsi Trąbki Wielkie wójt gminy poinformował, że 

zakończyliśmy uporządkowanie skweru, na którym umieszczone są wszystkie nazwy 

miejscowości i krótko są one scharakteryzowane. W przygotowanym projekcie uchwały 

proponuje nadania skwerkowi imienia Marszałka Sejmu RP Macieja Płażyńskiego. Swoja 

propozycję uzasadnił tym, że Marszałek, który w tragiczny sposób zginął 10.04.2010r. w 

katastrofie smoleńskiej, był przyjacielem Gminy. Będzie to element oddania hołdu i uczczenia 

Jego pamięci w piątą rocznice tych tragicznych zdarzeń. Poinformował, że Marszałek Płażyński 

wielokrotnie pomagał Gminie w różnego rodzaju przedsięwzięciach, chociażby w 

pozyskiwaniu środków na budowę sali gimnastycznej, gimnazjum, jak również na inwestycje 

z zakresu ochrony środowiska.  

 

Przewodniczący Rady Gminy z uwagi na omówienie tematów z porządku obrad najbliższej 

sesji Rady Gminy podziękował wszystkim za czynny udział. Zamknął posiedzenie. 

 

Sporządziła:       Przewodniczący Rady Gminy 

(-) K. Czyż        (-) Zbigniew Leszczyński 


